
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne 

konaného dňa 03. 05.  2023 

 

Prítomní:    Bc. Mária Machová – predsedníčka komisie 

    Patrik Žák, B.S.B.A. – poslanec MsZ 

                               Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA – odborník 

    Mgr. Miriam Mičudová – odborník 

    Ing. Miloš Mičega – poslanec MsZ 

                   PaedDr. Martina Blažejová – garant komisie 

    Ing. Ľubica Horňáčková – garant komisie 

 

Hostia:   Ing. Silvia Javorská, riaditeľka MŠ, Na dolinách 27 

    Ing. Pavol Cigánik, člen Rady školy pri MŠ, Na dolinách 27 

    Mgr. Anna Plachká, riaditeľka ZŠ, Na dolinách 27 

    Ing. Tomáš Vaňo, predseda VMČ Západ 

      

 

Program:     

 

1. Privítanie, otvorenie, schválenie programu 

 

2. Prehliadka Základnej školy, Na dolinách 27, Trenčín 

 

3. Prehliadka Materskej školy, Na dolinách 27, Trenčín 

 

4. Rôzne 

 

5. Uznesenie, Záver 

 
 

1. Privítanie, otvorenie a schválenie programu 

 

 Rokovanie komisie otvorila predsedníčka komisie Bc. Mária Machová, privítala členov 

komisie a prítomných hostí (ospravedlnila Ing. Mičegu, ktorý sa pridá k ostatným členom 

neskôr). Skonštatovala, že komisia školstva a mládeže je uznášaniaschopná. Následne 

oboznámila prítomných s programom a dala hlasovať za jeho schválenie tak ako bol navrhnutý. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A, Ing. Veronika Žák Sučanská, MBA, Mgr. 

Miriam Mičudová)                                     

Zdržal sa: 0                                  

Proti: 0 

 

Komisia školstva a mládeže schvaľuje program  rokovania.  

 

Po schválení programu sa k ostatným členom  pridal aj Ing. Mičega. 

 



2. Prehliadka Základnej školy, Na dolinách 27, Trenčín 

 

 

 Predsedníčka komisie vyzvala riaditeľku ZŠ, Na dolinách Mgr. Annu Plachkú 

o priblíženie aktuálnej situácie na základnej škole. 

 

 Mgr. Plachká – základná škola má aktuálne 375 žiakov, priestory školy sú v areáli 

Detského mestečka, kde sídli Centrum pre deti a rodiny Zlatovce. Tieto priestory boli v roku 

2018 na podnet bývalých odchovancov  zapísané do ústredného zoznamu Národných 

kultúrnych pamiatok Slovenskej republiky. Táto skutočnosť ovplyvňuje vzhľad a „celkovú 

kondíciu“ budovu školy. Akákoľvek rekonštrukcia musí byť schválená príslušnými orgánmi 

a podlieha striktným kritériám. Veľká časť budovy vyžaduje množstvo rekonštrukcií (stropy, 

okná, plaváreň, vonkajšia pergola, vonkajšie schody do školskej jedálne, ktoré sú takmer úplne 

rozpadnuté atď.). Škola mala pripravených aj množstvo vypracovaných projektov, ktoré sa 

týkali vonkajšieho priestoru – športového ihriska, ktoré ale nie je súčasťou školy a vlastníkom 

je detský domov. Z tohto dôvodu nechceme do rekonštrukcie ihriska investovať. Aktuálne ZŠ, 

Na dolinách bojuje s nedostatkom priestoru. V posledných rokoch počet detí školy značne 

narastá (vďaka výstavbe v tejto časti). V budove školy sú umiestnené 3 triedy materskej školy. 

V budúcom školskom roku budeme určite potrebovať priestor pre vytvorenie nových tried. 

Všetko sú to deti, ktoré sú väčšinou z tejto časti mesta. Počet nám nestúpa kvôli deťom 

z Ukrajiny a ani kvôli deťom z Centra pre deti a rodiny Zlatovce (odtiaľto máme aktuálne cca 

20 detí). Chápeme, že počet detí v materskej škole je takisto vysoký, ale v budúcnosti budeme 

skutočne potrebovať tieto priestory pre žiakov našej školy. Počas letných prázdnin prebehla 

rekonštrukcia kabinetu na sociálne zariadenia pre materskú školu. Ako riaditeľka školy som 

o tom vôbec nebola informovaná. O podobných zásahoch do budovy školy by mali prebehnúť 

rokovania, na ktorých by som mala byť účastná.  

V tejto súvislosti Mgr. Plachká vyzvala Komisiu školstva a mládeže, aby apelovala 

na kompetentné osoby. Pre materskú školu by boli vhodné priestory niektorých buniek, ktoré 

nie sú využívané. 

 

 Ing. Vaňo – poznám do detailov problematiku tejto školy. Boli časy, kedy sme v rámci 

decentralizácie štátnej správy museli delimitovať majetok do mesta. Zápasili sme vtedy 

s mnohými problémami ako bol napríklad aj nízky počet žiakov školy. Niekoľko rokov trvalo 

než sme dostali priestory v škole do majetku mesta (vrátane plavárne atď.). Pri tejto príležitosti 

by som rád poďakoval aj pánovi prednostovi, ktorý nakoniec urobil ten posledný krok a v roku 

2017 sme dostali tieto priestory do majetku mesta. Medzitým vzniklo množstvo problémov, 

ktoré pani riaditeľka pomenovala. Veľa sa ich podarilo vyriešiť, ale mnohé nás ešte čakajú. 

Neustále sa na zasadnutiach RŠ rieši do čoho všetkého je potrebné investovať. Veľa finančných 

prostriedkov bolo investovaných do infraštruktúry. Na budovách, kde sídli MŠ boli opravené 

strechy, vytvorené samostatné kotolne a pod. Stále je to ale málo, nakoľko budova má v tomto 

roku už 50 rokov. Je pripravený projekt na elektroinštaláciu. Dôležité je vyriešiť aktuálnu 

situáciu s nedostatkom priestoru v budove školy. Ako už bolo spomenuté, v minulých rokoch 

sme riešili skôr opačný problém – nízky počet žiakov. Mnohí rodičia mali predsudky voči 

deťom z detského domova, ktoré tiež navštevovali ZŠ. Vzhľadom na masívnu výstavbu v tejto 

časti mesta je predpoklad ešte väčšieho nárastu žiakov. V minulosti boli 3 triedy MŠ zriadené 

v budove školy z dôvodu, že priestory v škole boli voľné. Aktuálne sa situácia mení a my sa 

musíme podľa toho zariadiť. V Materskej škole, Medňanského 9 sa pracuje na otvorení ďalšej 

triedy. Pán prednosta sa zúčastnil rokovania na Ministerstve práce, sociálnych vecí a rodiny 

Slovenskej republiky. Rokovania prebehli v súvislosti s uvoľnením niektorých buniek pre účely 

materskej školy. Zo strany ministerstva je ochota rokovať o poskytnutí budov pre účely 



materskej školy. Do Detského mestečka príde v najbližších dňoch (10. – 11. mája) pán z 

ministerstva, ktorý je zodpovedný za uvedené budovy a bude sa pracovať na ďalšom postupe. 

Tento proces je však veľmi komplikovaný a vyžaduje si určitý čas. Osobne si neviem predstaviť 

zrušenie tried materskej školy, ktoré sídlia v budove základnej školy a nemať pre rodičov detí 

zmysluplné náhradné riešenie. Touto cestou by som chcel poďakovať Komisii školstva 

a mládeže pri MsZ Trenčín za iniciatívu a vôbec záujem túto situáciu riešiť.  

 

 Ing. Javorská – možnosť využitia budov pre účely MŠ bude závisieť aj od možnej 

rekonštrukcie (zmena dispozície bunky atď.) tak, aby boli priestory vhodné pre deti v materskej 

škole. Už pred deviatimi rokmi bol veľký nápor detí na túto mestskú časť a je to cítiť dodnes.  

 

 Mgr. Plachká uviedla, že od 7. ročníka majú v každom ročníku dve triedy a terajších 

druhákov sú už 3 triedy. Od školského roka 2023/2024 budeme otvárať dve triedy pre žiakov 

prvých ročníkov a pribúdajú žiaci aj v iných ročníkoch. Niektoré triedy museli byť prerobené 

na odborné učebne (pre IKT, jazykové laboratórium...). Situáciu je potrebné riešiť čím skôr.  

 

 Patrik Žák, B.S.B.A sa zaujímal ako je to aktuálne so školskými klubmi, či sú v 

samostatných triedach. Mgr. Plachká uviedla, že vzhľadom na stúpajúce počty detí aj 

v oddeleniach školského klubu detí nie je možné vytvoriť samostatné triedy pre ŠKD. Ďalej sa 

pán Žák zaujímal o priestor na chodbe, ktorý majú ako takú relaxačnú zónu (či by nebolo možné 

prestavať tento priestor na triedu). Mgr. Plachká uviedla, že by takýto typ rekonštrukcie 

pravdepodobne nebol schválený príslušnými orgánmi. Sú tam umiestnené veľké zrkadlá. 

V minulosti tam žiaci aj cvičili, ale rušilo to vyučovanie prebiehajúce v okolitých triedach. 

Aktuálne tam bývajú rôzne krúžky.  

 

 Predsedníčka komisie sa zaujímala ako je to teda s kapacitou materských škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Ing. Horňáčková uviedla, že podľa posledných informácií 

bola kapacita postačujúca. Čo sa týka základných škôl – na školský rok 2023/2024 bol zapísaný 

veľký počet detí do prvých ročníkov. V mnohých prípadoch sa jednalo aj o žiadosti zákonných 

zástupcov, ktorí nemali trvalý pobyt v meste Trenčín a tieto deti nemohli byť vzhľadom na 

kapacity škôl prijaté. Na porade riaditeľov bola prerokovaná situácia ohľadom naplnenosti škôl. 

V súčasnej situácii by bolo možné vytvoriť po jednej triede na ZŠ, Bezručova, Východná ... 

 

 Patrik Žák, B.S.B.A sa zaujímal aká je priemerná naplnenosť žiakov v triedach. Mgr. 

Plachká uviedla, že okrem druhákov je v každej triede nad 20 (v niektorých triedach 28).  

 

Po diskusii sa všetci zúčastnení presunuli na prehliadku základnej školy, aby si mohli prezrieť 

priestory a navrhnúť prípadné ďalšie riešenia.  

 

 

3. Prehliadka Materskej školy, Na dolinách 27, Trenčín 

 

 

 Ing. Javorská uviedla, že aktuálne je kapacita Materskej školy, Na dolinách 155 detí 

a stále je to málo. Posledné roky neustále MŠ žiada RÚVZ Trenčín o povolenie navýšenia 

kapacít v jednotlivých triedach materskej školy. Po krátkej diskusii nasledovala prehliadka 

vonkajších a vnútorných priestorov materskej školy.  

 

 

 



4. Rôzne 

 

 V bode rôzne oboznámila predsedníčka komisie členov komisie, že najbližšie 

zasadnutie Komisie školstva a mládeže pri MsZ Trenčín sa bude konať dňa 13. 06. 2023. 

 

 

6. Uznesenie, záver 

 

 Nakoľko program komisie bol vyčerpaný, predsedníčka komisie prítomným 

poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapísala: PaedDr. Martina Blažejová 

 

V Trenčíne dňa 03. mája 2023 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                  Bc. Mária Machová 

                                                                                  predsedníčka komisie školstva a mládeže 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIE Č.  6/2023 

  

zo zasadnutia Komisie školstva a mládeže pri MsZ v Trenčíne konaného dňa 03. mája. 2023 

 

 

Komisia školstva a mládeže 

 

- schvaľuje: 

a) program rokovania 

 

 

 

  

                                                                                                     Bc. Mária Machová        

                                                                                 predsedníčka komisie školstva a mládeže 

 

 


